
Tekninen lautakunta § 99 29.11.2017

Valtuutettu Hannele Vienosen ym. valtuustoaloite koulujen turvallisuuden
parantamisesta

883/00.07.01/2017

Kaupunginvaltuusto 16.10.2017 § 95

Valtuutettu Hannele Vienonen luki ja jätti valtuuston kokouksessa seu raa-
van 11 valtuutetun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Maailma on muuttunut ja erilaiset turvallisuutta uhkaavat tekijät ovat saa-
vut ta neet myös suomalaisten arjen.

Esimerkiksi viime syyskuussa Liedon Loukinaisten koulun ovet jouduttiin
sul ke maan, jotta oppilaiden ja henkilökunnan turvallisuus pystyttiin var mis-
ta maan ulkoa tulevan uhan takia.

Naantalissa ainoastaan Karvetin koulussa saadaan yhdellä napin pai nal-
luk sel la kaikki ulko-ovet lukkoon opettajien huoneesta käsin.

Esitän, että kaupunki parantaa koululaisten turvallisuutta kaikissa kou luis-
sam me Karvetin koulun tasolle."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.

Tekninen lautakunta

Kiinteistöpäällikkö Pekka Alm 21.11.2017:

Koulun ulko-ovien sulkeminen yhdestä pisteestä käsin edellyttää koululle
sel lais ta lukitusratkaisua, jossa koulun kaikki ulko-ovet on kytketty etä oh-
jat ta vaan lukitusjärjestelmään. Naantalin kaupungin käytössä oleva ul-
ko-ovien etäkäytettävä lukitusjärjestelmä on Certego. Järjestelmää ollaan
täl lä hetkellä päivittämässä uusimpaan Safea-versioon, joka mahdollistaisi
ta voi tel lun yhden pisteen lukitustoteutuksen. Lukitusjärjestelmäpäivityksen
jäl keen ovilta saadaan myös hälytysviestit, mikäli ovet ovat jääneet au ki
asen toon.

Lukitusjärjestelmäpäivitykset oheistöineen arvioidaan saatavan nykyisellä
bud je toin nil la ja rahoitustasolla valmiiksi vuoden 2019 loppuun mennessä.
Lu ki tus muu tok sen kokonaiskustannus on noin 100 000 euroa.

Toteutuksen ulkopuolelle tulee kuitenkin jäämään vielä saariston koulutilat,
jois sa ei ole Certego lukitusjärjestelmiä siinä mielessä, että niitä voisi käyt-
tää koulujen ovien hätäsulkemiseen. Toteutuksen ulkopuolelle tulee jää-
mään myös rakennusten sellaiset ovet, jotka pidetään jatkuvasti lukittuina.



TEKNINEN JOHTAJA:

Tekninen lautakunta päättää antaa kaupunginhallitukselle
edel lä olevan selvityksen koulujen turvallisuuden pa ran ta mi-
ses ta ja ehdottaa kaupunginhallitukselle, että se merkitsisi
sel vi tyk sen tietoonsa ja ehdottaisi valtuustolle, että valtuutettu
Han ne le Vienosen ym. valtuustoaloite koulujen turvallisuuden
pa ran ta mi ses ta merkitään loppuun käsitellyksi.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että kiinteistöpäällikkö Pekka Alm oli läsnä
kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

TEKNINEN LAUTAKUNTA:

Teknisen johtajan ehdotus hyväksyttiin.


